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c) Gmina Iława – 100 000 zł z przeznaczeniem na budowę, rozbudowę, modernizację remizy 

OSP Ząbrowo, 

d) Gmina Jonkowo – 15 000 zł z przeznaczeniem na budowę, rozbudowę, modernizację remizy 

OSP Wrzesina, 

e) Gmina Kurzętnik – 35 000 zł z przeznaczeniem na budowę, rozbudowę, modernizację remizy 

OSP Krzemieniewo,  

f) Gmina Lidzbark – 100 000 zł z przeznaczeniem na budowę, rozbudowę, modernizację remizy 

OSP Dłutowo, 

g) Gmina Ostróda – 40 000 zł  z przeznaczeniem na budowę, rozbudowę, modernizację remizy 

OSP Reszki, 

h) Gmina Miejska Ostróda – 20 000 zł z przeznaczeniem na budowę, rozbudowę, modernizację 

remizy OSP Ostróda, 

i) Gmina Pozezdrze – 50 000 zł z przeznaczeniem na budowę, rozbudowę, modernizację remizy 

OSP Harsz, 

j) Gmina Sępopol – 65 000 zł z przeznaczeniem na budowę, rozbudowę, modernizację remizy 

OSP Lipica. 

3) Z działu – zakup sprzętu ratowniczego: 

a) Gmina Dobre Miasto – 15 000 zł z przeznaczeniem na zakup sprzętu ratowniczego dla OSP 

Dobre Miasto, 

b) Gmina Dubeninki – 10 000 zł z przeznaczeniem na zakup sprzętu ratowniczego dla OSP 

Żytkiejmy, 

c) Gmina Miłomłyn – 60 000 zł  z przeznaczeniem na zakup sprzętu ratowniczego dla OSP 

Liwa, 

d) Gmina Nowe Miasto Lubawskie – 15 000 zł z przeznaczeniem na zakup sprzętu 

ratowniczego dla OSP Gwiździny.  

 

Radny Marcin Kazimierczuk poinformował, że w ubiegłym roku druhowie z OSP  

w Dobrym (gmina Godkowo)  składali wniosek  o dofinansowanie na modernizację remizy  

i nie otrzymali wsparcia.  

 

Kierownik Biura ds. Obronnych i Bezpieczeństwa Publicznego, p. Andrzej Pęziński 

odpowiedział, że w ubiegłym roku Gmina Godkowo otrzymała wsparcie finansowe. Wskazał, 

że uruchomiona została dodatkowa pula środków i środki zostały przeznaczone  

dla wspomnianej gminy. W dalszej części poinformował, że Gmina Markusy, która  

w bieżącym roku  po raz pierwszy składała wniosek, również otrzyma wsparcie.  

 

Radny Grzegorz Kierozalski zapytał, czy jest weryfikowane wykorzystanie  

np. samochodów ratowniczo-gaśniczych, które zostały zakupione z przyznanego 

dofinansowania. Kontynuując zapytał, czy dostępne są informacje, ile np. wyjazdów miał  taki 

samochód oraz czy przyznanie środków na zakup samochodu jest uzasadnione.  

 

Kierownik Biura ds. Obronnych i Bezpieczeństwa Publicznego, p. Andrzej Pęziński  

poinformował, że Komendant Wojewódzki Państwowej Straży Pożarnej zawsze sprawdza 

liczbę wyjazdów, położenie danej jednostki, a następnie  wskazuje, które jednostki powinny 

otrzymać środki na zakup samochodu. Kolejno poinformował, że na sesji będzie procedowana 

Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego w Województwie Warmińsko-Mazurskim  

w roku 2022. Następnie zwrócił uwagę, że samorząd województwa przekazuje wsparcie  

na realizację działań z zakresu  bezpieczeństwa publicznego w województwie warmińsko-

mazurskim.   
 
 

 


